
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł Nr 2/15

z posiedzenia Komisji Rozwoju Rady Miejskiej

w Augustowie

z dnia 5 stycznia 2015 r.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli Radni – członkowie Komisji Rozwoju RM:

Ponadto w posiedzeniu dział wzięli:

1. Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta,

2. Pan Mirosław Karolczuk – Zastępca Burmistrza,

3. Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji,

4. mieszkańcy miasta,

5. przedstawiciele mediów.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Przyjęcie planu pracy Komisji na lata 2014-2018.

2. Informacja Pana Andrzeja Zarzeckiego – Dyrektora CSiR na temat planowanego przygotowania tras do narciarstwa biegowego.

Posiedzenie Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Paweł Łukasz Kotwica – Przewodniczący Komisji.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad.pkt 1

Pan Paweł Łukasz Kotwica – Przewodniczący Komisji Rozwoju Rady Miejskiej omówił plan pracy Komisji Rozwoju Rady Miejskiej na lata 2014-2018.

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Komisji poddał plan pracy pod głosowanie, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został
przyjęty jednogłośnie 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

(Plan pracy Komisji na lata 2014-2018 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad.pkt 2

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie przedstawił informację na temat planowanego przygotowania tras do
narciarstwa biegowego. Miasto Augustów przystępując do innowacyjnego projektu transgranicznego „Narciarstwo biegowe szansą na rozwój turystyki na
pograniczu Polski i Litwy” zyskało możliwość otwarcia wypożyczalni nart biegowych. W Augustowie wypożyczalnia powstała na stadionie przy ul. Turystycznej i
został zakupiony program komputerowy do jej obsługi. Za pomocą profesjonalnego sprzętu o bardzo wysokiej jakości powstały trasy narciarskie w pobliskich
lasach i na bulwarach przy amfiteatrze. Podobne wypożyczanie sprzętu znajdują się w Druskiennikach i Gołdapi. Obecnie najważniejszą sprawą są warunki
pogodowe, aby po zaśnieżeniu tras utrzymywała się pokrywa śnieżna, która powinna mieć 30 cm grubości. Dzięki projektowi powstała możliwość organizacji
zawodów rozgrywanych w miastach partnerskich, istnieje możliwość utworzenia akademii narciarstwa biegowego. W dalszej kolejności Dyrektor Centrum Sportu
i Rekreacji omówił stan przygotowania elektrycznego wyciągu nart wodnych do sezonu turystycznego, wyjaśnił, że minął rok od modernizacji obiektu i wymiany
niektórych elementów. Obecnie pewne rzeczy trzeba uregulować i poprawić. Pan Dyrektor omówił pracę Centrum Sportu i Rekreacji.

Następnie odbyła się wnikliwa dyskusja, w której zabrali głos członkowie Komisji: Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Paweł
Kotwica – Przewodniczący Komisji, Pani Radna Magdalena Śleszyńska (-pytania stanowią załącznik do niniejszego protokołu), Pan Radny Adam Wysocki,
Pan Radny Artur Kleczkowski, Pani Radna Sylwia Bielawska, Pan Radny Tomasz Dobkowski oraz Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta. W toku
dyskusji członkowie komisji zwrócili uwagę na zbyt małą promocję nart biegowych, brakuje informacji na temat cennika i godzin otwarcia wypożyczalni, a
przecież wszystkim zależy na wysokiej jakości oferowanych usług, aby jak najwięcej osób mogło korzystać z tej formy aktywności. Dokonano oceny działania
elektrycznego wyciągu nart wodnych i funkcjonowania Centrum Sportu i Rekreacji. Stwierdzono, że bardzo ważną sprawą jest prowadzenie akcji promocyjnych
wyciągu. Zapytano, czy jest to prawdą, że Miasto może stracić dofinansowanie na modernizację obiektu, czy doszło do naruszenia przepisów ustawy o
zamówieniach publicznych? Odpowiadając na zapytanie Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor CSiR wyjaśnił, iż instytucja kontrolująca uznała, że wykonawca
niedostatecznie przedstawił oświadczenie, pomimo wskazania wsparcia wykonawcy w postaci producenta wyciągu. Pan Dyrektor przypomniał o problemach
związanych z wyłonieniem wykonawcy na modernizację wyciągu, gdyż dopiero na czwartym przetargu udało się wyłonić wykonawcę tego zakresu robót. W toku
dyskusji Pan Paweł Kotwica – Przewodniczący Komisji zapytał, czy była opracowana dokumentacja projektowa prac remontowych? W odpowiedzi Pan
Dyrektor CSiR wyjaśnił, że takiej dokumentacji nie było. Wniosek przygotowywał ówczesny MOSiR, a zakres rzeczowy prac został przyjęty na podstawie
złożonej oferty. Natomiast Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta dodał, że sprawa jest skomplikowana i dotyczy niespełnienia zasady konkurencyjności.
Na kolejne posiedzenie Komisji będzie zaproszony specjalista, który organizował przetarg.

Następne posiedzenie Komisji wyznaczono na 12.01.2015 r. Tematem posiedzenia będzie omówienie przyszłości uzdrowiska Augustów.

Protokołowała: Przewodniczył:

Przewodniczący
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